
Geachte raadsleden,  
 
Op 7 oktober stuurden wij u de brief ‘Verlenging Beleidsregels tijdelijke terrasuitbreiding’. 
Hierin kondigden wij onder andere aan voornemens te zijn extra voorwaarden over 
terrasverwarmers op te nemen in de reguliere beleidsregels die nog vastgesteld dienden te 
worden door het college dit jaar. Daarnaast lieten wij u weten dat wij via het 
duurzaamheidsplatform Groningen Werkt Slim horeca ondernemers wilden stimuleren en 
adviseren op het gebied van duurzaam ondernemen. Kort na het versturen van deze brief is 
de horeca weer op slot gegaan en dat is, zoals we allemaal weten, nog steeds het geval. Dit 
heeft consequenties voor de samenwerking met de horeca op het gebied van 
verduurzaming. Middels deze mededeling informeer ik u hierover.  
 
In verband met de huidige coronacrisis en de enorme impact daarvan op de horecabranche 
is in overleg met Koninklijke Horeca Nederland en Groningen Werkt Slim afgesproken het 
gesprek over de verduurzaming van de horeca te vervolgen wanneer de omstandigheden dat 
weer toelaten en de horecabranche weer ruimte heeft hiervoor. Dat is op dit moment 
onvoldoende het geval.  
 
De reguliere beleidsregels horeca terrassen zijn als gevolg van de APVG-harmonisatie 
inmiddels vastgesteld door ons college. Gebleken is dat het juridisch gezien niet mogelijk is 
om op basis van de APV (waarvan de reguliere beleidsregels horeca een uitvloeisel zijn) de 
CO2-reductie dwingend voor te schrijven. Dit aspect hebben wij dus niet kunnen meenemen 
in de beleidsregels. Wij zullen wel in 2021 verder onderzoeken wat er wel mogelijk is om de 
CO2-reductie bij de horeca vorm te geven.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Wethouder Broeksma  
 
 
 
 


